
Z á p i s 
č. 1/2024 

 
ze schůze Prezídia ČMS CHPH konané dne 07.02.2024 ve formě videokonference. 
 

Přítomni: Ing. Novotný Jaroslav, MVDr. Polášek Martin, Ing. Jakubec Jan, Uherek Miroslav, Bortlová 
Dagmar, Kubáček Lubomír, Bc. Zadražil Martin, Novotný Jiří, JUDr. Opatrný Pavel, Husák Petr, Zeman 
František a Ing. Hlaváček Jiří 

Omluven: Lundák Pavel a Hanzel Tomáš 
 
Program:  
1/ Příprava svazové konference 
2/ Informace a hodnocení Olympiády 
3/ Informace pokladníka svazu o hospodaření za rok 2023  
4/ Návrh rozpočtu svazu na rok 2024 
5/ Jmenování čestných členů svazu 
6/ Webová stránka svazu 
7/ Školení výcvikářů, testy výcvikářů a kontroly OS 
8/ Termínový kalendář na rok 2024 
9/ Diskuze 
10/ Závěr 

 
Prezident svazu Ing. Novotný Jaroslav zahájil jednání. Přivítal přítomné a seznámil je s programem, který  
byl schválen. 
 
1/ Příprava svazové konference 
Ing. Jakubec Jan informoval, že zpracoval, jednak hospodaření svazu za rok 2023, kde celkový výsledek 
je kladné číslo a rovněž návrh rozpočtu na rok 2024.  Podrobná informace bude u jednotlivých bodů. 
Zeman František jako předseda ústřední revizní komise předloží na konferenci zprávu o kontrole. Dále 
jsou připraveny podklady projednání návrhů změny svazových dokumentů a propozic celostátních 
soutěží. 
   
2/ Informace a hodnocení Olympiády 
Kubáček Lubomír informoval o dopravě kolekce na Olympiádu a účasti na samotné Olympiádě. Všechno 
proběhlo bez problémů a Olympiáda se mu líbila. Při této příležitosti prezident navrhuje připravit dva 
kandidáty do komisí FCI, a to minimálně dva do standardní a sportovní. Termín na podání návrhů je 
koncem září 2024. 
 
3/ Informace pokladníka svazu o hospodaření za rok 2023 
Ing. Jakubec Jan informoval, že schválený rozpočet na rok 2023 počítal s – 80 000 Kč. Skutečnost však 
je + 15 000 Kč. Při této příležitosti je nutno konstatovat, že na tomto kladném výsledku se podílel 
připsaný úrok z bankovního produktu Monetica /+ 35 000 Kč/.  
 
4/ Návrh rozpočtu svazu na rok 2024 
Navržený rozpočet uvažuje z cenou rodových kroužků 5 Kč/kus a gumičky 2 Kč/kus. Otevření aukce na 
webu svazu – minimální poplatek 300 Kč. Náhrada nákladů pro reprezentanty za dodání holubů 1.000 
Kč. 
 
5/ Jmenování čestných členů svazu 
Prezídium schválilo návrhy na jmenování z Českého spolku Novotný Jiří z OS Č. Budějovice a z MSS 
MVDr. Polášek Michael z OS Zlín čestnými členy svazu.  



 
6/ Webová stránka svazu 
Prezident informoval o pokračování prací na nové www stránce svazu. Na konferenci budou zástupci 
OS informováni a určen termín na zahájení provozu.  
 
7/ Školení výpočtářů, testy výcvikářů a kontroly OS 
Před zahájením nové www stránky svazu bude školení výpočtářů v návaznosti na funkce nového webu 
svazu. Kontroly závodní činnosti v OS budou nadále řídit zemské spolky. 
 
8/ Termínový kalendář na rok 2024 
Na konferenci bude dán návrh na členské příspěvky 100 Kč člen do 18-ti  let členské příspěvky neplatí.  
Rodové kroužky a gumičky na rok 2025 objednat na formuláři do 31.03.2024 cena kroužku je navržena 
5 Kč/kus. Závodní gumičky cena 2 Kč/kus. 
Závodní plány + kooperace zaslat zemským výcvikářům do 31.03.2024. 
 
9/ Diskuze 
Uherek Miroslav přednesl požadavek Maraton klubu, zda je možno zlegalizovat závody tohoto klubu. 
Prezident informoval, že provedení návrhu brání absence klubů (jako organizační jednotky svazu) ve 
stanovách svazu, dále dle ZŘ nejsou určenými pořadateli závodů. Negativní zkušenost s kluby v dřívější 
době vedla k jejich odstranění ze Stanov svazu v roce 2015. 
Schválena účast na MS a ME holoubat v Portugalsku a postup sumarizace kolekce. 
 
10/ Závěr 
Prezident poděkoval přítomným a ukončil jednání.  
 
 
Zapsal:   Ing. Hlaváček Jiří 
Schválil: Ing. Novotný Jaroslav  
               Prezident ČMS CHPH 
 
  


